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Abstract (en)
[origin: US5040819A] The binding has a plate (1) mounted pivotably on the ski about a vertical pivot (3) and carrying, at the front, the front holding
member (5) and at the rear a heel unit (8). The plate (1) is in two parts (4, 7), one of these parts being displaceable backwards relative to the part
fastened to the pivot (3), against the action of a spring (45). In the event of certain dangerous backward falls the boot may thus be freed from the
front holding member.

Abstract (fr)
La fixation comporte une plaque (1) montée pivotante sur le ski autour d'un pivot vertical (3) et portant, à l'avant, les moyens de maintien antérieurs
(5) et à l'arrière une talonnière (8). La plaque (1) est en deux parties (4, 7), l'une de ces parties étant déplaçable en arrière relativement à la partie
fixée au pivot (3), contre l'action d'un ressort (45). Dans le cas de certaines chutes dangeureuses en arrière, la chaussure peut ainsi se dégager des
moyens de maintien antérieurs.
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